
                                                                                                 

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering

C. Technische vragen 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is)

Onderwerp: Omgevingsvergunning Paintballcentrum Babberich

Naam en fractie: Marcel Lap, PvdA

Datum indienen: 21 maart 2021

Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen)

Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen)

Inleiding/Aanleiding:
Op 26 januari hebben wij vragen gesteld voor de raadsvergadering. Deze vragen zijn 29 januari 
schriftelijk beantwoord. Een van de 5 vragen was:

Waarom is de nieuwe omgevingsvergunning na 3 weken nog niet gepubliceerd. 
Op welke termijn gaat het college met belanghebbenden dit besluit delen. 

Antwoord:  De nieuw omgevingsvergunning wordt niet bekend gemaakt en treedt niet in 
werking. Een omgevingsvergunning om het gebruik toe te staan is niet langer 
nodig, omdat het bestemmingsplan het gebruik van het perceel als paintballterrein 
rechtstreeks mogelijk maakt.

De PvdA vindt dit een vreemd antwoord. Een aantal weken nadat het college een besluit heeft 
genomen over de nieuwe omgevingsvergunning komt hetzelfde college met het antwoord dat het 
gebruik in het bestemmingsplan is geregeld. 

In februari heeft de gemeente overleg gehad met de initiatiefnemer en de omwonenden. In het 
gesprek is gevraagd naar de status van de nieuwe omgevingsvergunning van 5 januari 2021. 
Daar is medegedeeld dat de omgevingsvergunning niet wordt gepubliceerd, omdat deze is 
gebaseerd op de beheersverordening. 

Vraag/Vragen:

1. Waarom is eind 2020 een nieuwe omgevingsvergunning opgesteld en heeft het college 
daarover een besluit genomen? 
Het college is toch op de hoogte dat op uw voorstel het bestemmingsplan buitengebied 
Zevenaar Noord in juni 2020 voor deze locatie is gewijzigd. 



                                                                                                 

2. Klopt het dat de omgevingsvergunning van 5 januari 2021 is gebaseerd op de 
beheersverordening? (getoetst aan de beheersverordening)

3. Hoe is het mogelijk dat aan een oude verordening wordt getoetst. 
Bij het toetsen van de omgevingsaanvraag moet toch gekeken worden naar de op dat 
moment geldende bestemming.

4. Waarom is bij de beantwoording van 29 januari niet vermeld dat de omgevingsvergunning 
gebaseerd was op de beheersverordening. 


